
“改造历史2000-2009”


群展
策展人：吕澎, 朱朱，高千惠
中国国家会议中心 
中国，北京

“改造历史 2000—2009年的中国新艺术”大型当代艺术展，由吕澎、朱朱、高千惠(台湾)共同策展，并在三个地点公开展出。展现的是一个即时的中国当代艺术作品的概述, 新兴艺术家代表中国当代艺术的深度和多样性。作品媒介从纸上水墨画到视频、雕塑和装置作品。最初艺术家列表仅限于100位艺术家,但在过去几个月的准备中迅速增加到超过250人。

http://www.99ys.com/zt/gaizaolishi/index.html

RESHAPING HISTORY Chinart from 2000 to 2009

4 May– 21 May 2010 
Group Exhibition
Curated by LuPeng, ZhuZhu and Gao Qianhui
China National Convention Center
Beijing, China

“Reshaping History: Chinart 2000-2009″ is a massive undertaking of an exhibition organized by curators Li Peng, Zhu Zhu and Gao Qianhui (Taiwan) on public display in three venues around Beijing.  The displays guarantee to be an instant overview of contemporary art works created in China, featuring a wide range of media from ink paintings and works on paper to videos and sculpture installations by both established and emerging artists who represent the depth and diversity of contemporary Chinese art. Originally the artist list was limited to 100 artists, but rapidly increased to over 250 in the last few months of preparation. 
[bookmark: _GoBack]
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